
Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

Bestyrelsesmøde i Nibe Sejlklub, 02/10-2023

Mødedetaljer
Tidspunkt: 24/10-2022 kl. 18.30

Lokation: Hos Jesper, Eventyrbakken, Nibe

Tilstede:

● Bo Bjerrum (formand)
● Peter Staun (bestyrelsesmedlem)
● Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
● Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
● Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
● Gunnar Christensen (suppleant)
● Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Bo Bjerrum

Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

● Jens Jørgen Ørris (suppleant)
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Dagsorden for mødet
Nr Emne Ansvarlig

1 1. Godkendelse af dagsorden og referat

2 1. Information formand

3 1. Byggeri

4 4. Detaljeret planlægning af indvielsen/standerstrygning.

5 4. Sejlerskolen – Vi skal have folk tilmeldt.

6 4. Vinterprogram.

7 4. Evt.
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Aftalte opgaver fra mødet

Nr Emne Ansvarlig

1

2 @Peter checker framatrikulering af sti op mod husene
@Kurt checker med havnen om de er med på åben havn til ok
jollesævne (bådudstilling)

3 @Kurt checker rengøringstilbud
@Bo sender listen med hvad der mangler til kurt, gunner og jens
@Morten laver sponsorplakater @Bo sender navne på stolesponsorer

4 @Kurt og @Bo bestiller ting og sager der kan spises og drikkes
@Morten og @Jesper finder ud af at lave tilmelding
@Peter inviterer pressen

5

6

7 @Bo checker op på domæner

Aftalte opgaver er markeret med et ”@” hvor de indtræffer i det nedenstående.
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Referat af mødebeslutninger
1.Godkendelse af dagsorden og referat.

Referat fra sidst godkendt

Dagsorden godkendt

2. Information fra formanden

Status på kontrakt med havnen

Advokat har kigget igennem og det der står er korrekt, fusioner er korrekte.
Det vi skal have lavet for at alt er korrekt, så skal vi have framatrikuleret stien ved siden af vores
grund. Peter mener at den er væk.
Juridisk er der styr på alt.

Status på potentielt OK stævne

èn har fået fat i en sponsor - Dansk Marine Center. De vil gerne lave noget udstilling med et par
store bavaria’er.
Vi checker op på om havneforeningen er med på den, men sejlklubben synes det er en god ide.
Sammen med DMC skal vi finde ud af om det er en eller to dage.

Ølkontrakt

Stejlepladsen vil gerne lægge bevilling til og så vi kan tjene pengene på salget. Vennerne har
ikke bevilling til andre end medlemmer.

3. Byggeri

Status på opgaverne

Bo orienterede om manglende opgaver og der blev aftalt hvem der følger op på hvad.

Ny rengøringskontrakt

Kurt checker efter rengøringstilbud - evt sammen med havnen.

Tovholder 12. og 19. oktober - Bo sender listen rundt med hvad der mangler

12. Kurt
19. Gunner og Jens

Detaljeret økonomisk overblik
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Konto er -320000, men vi mangler stadig at få 200.000 fra Nordea.
Klubkonto er i plus med omkring 300000 og vi mangler at få for pæleisætning mv.
Vi kommer godt ud af byggeprojektet med plus på kontoen.
Vi prøver at få Ole til at hjælpe med at lukke regnskabet ordentligt så vi kan starte ordentligt op
med klubmodul m.v.

Morten finder ud af sponsorplakater til stole og til husprojektet.

4. Detaljeret planlægning af indvielsen / standerstrygning

@Kurt sørger for øl/vand/kaffe/the
@Bo sørger for at Pia bestiller pindemadder og kage
@Morten og Jesper finder ud af noget med tilmelding
@Peter inviterer Nibe Avis og Nordjyske

5. Sejlerskolen - vi skal have folk tilmeldt

Kurt har lavet en invitation men der er lidt rod med hvordan vi får dem tilmeldt i klubmodul når nogen
allerede er medlem.
Vi kører det på “gammeldags” manér i gammelt system, men det er vigtigt de får betalt inden start.

6. Vinterprogram

Har vi gode forslag ?
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● Introduktion til klubmodul til alle medlemmer
●

7. Evt

Bo checker op på domæner.

Næste møder:

6. november hos Bo

4. december julefrokost.


